

各位家長：

體育 / 音樂 / 視覺藝術 / 其他才藝領域傑出表現獎學金 (2017-2018) 申請事宜

為了肯定同學們在體育、音樂，視覺藝術方面或其他才藝領域的努力及傑出表現，學校設立了以下獎學金供申請：

1. 體育傑出表現獎學金 (2017-2018)
2. 音樂傑出表現獎學金 (2017-2018)
3. 視覺藝術傑出表現獎學金 (2017-2018)
4. 其他才藝領域傑出表現獎學金 (2017-2018)

上述獎學金的申請表格及章程(包括申請資格、獎金、申請程序及甄選程序等)，已經上載至E-class (<http://eclass.puikiu.edu.hk>) 及本校網頁:

- 申請表：<http://www.puikiu.edu.hk> → 獎助學金 → 體育/音樂/視覺藝術/其他才藝領域傑出表現獎學金申請表 (2017-2018)
- 獎學金章程：<http://www.puikiu.edu.hk> → 獎助學金 → 體育/音樂/視覺藝術/其他才藝領域傑出表現獎學金章程 (2017-2018)

有興趣申請2017-2018年度獎學金的同學，須於2016年10月1日至2017年9月30日期間，將填妥的申請表，連同所有相關證明文件影印本，呈交校務處辦理。如對獎學金的申請或其他事宜有任何問題，請致電2602-3166向黃騰達助理校長查詢。

培僑書院
吳育智校長

2016年10月3日

3 October 2016

Dear Parents,

**Application for Outstanding Performance in
Sports / Music / Visual Arts / Other Talent Area Scholarship (2017-2018)**

In order to award students with outstanding performance in sports, music, visual arts or other talent areas, our school has set up the following scholarships for application now:

- 1. Outstanding Performance in Sports Scholarship (2017-2018)**
- 2. Outstanding Performance in Music Scholarship (2017-2018)**
- 3. Outstanding Performance in Visual Arts Scholarship (2017-2018)**
- 4. Outstanding Performance in Other Talent Area Scholarship (2017-2018)**

The application form and the scholarship regulations (including eligibility, award, application procedure, selection procedure and etc.) are uploaded to E-class (<http://eclass.puikiu.edu.hk>) and the website of our school:

- Application form: *<http://www.puikiu.edu.hk> → Scholarship → Application form for Outstanding Performance in Sports/Music/Visual Arts/Other Talent Area Scholarship (2017-2018)*
- Scholarship regulations: *<http://www.puikiu.edu.hk> → Scholarship → Regulations for Outstanding Performance in Sports/Music/Visual Arts/Other Talent Area Scholarship (2017-2018)*

Students who are interested in applying for the scholarship of 2017-2018 school year are required to submit the completed application form, together with photocopies of all supporting documents, to the General Office during the period from 1 October 2016 to 30 September 2017.

For any enquiry regarding the scholarship application, please contact Mr. WONG Tang Tat (Assistant Principal) at Tel. No.: 2602-3166.

Yours sincerely,

WU Yuk Chi
Principal, Pui Kiu College